

## 辊道价格 辊道 圣霖国际【用心服务】

产品名称	辊道价格 辊道 圣霖国际【用心服务】
公司名称	鞍山市圣霖进出口贸易有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	辽宁省鞍山市高新区越岭路256号（研发中心A座2号楼510室至511室）
联系电话	13904127277

## 产品详情

出坯辊道是切割区辊道之后至冷床之前的辊道，由若干辊子组成，快速将切割后的定火铸坯输送至横移区辊道。

紧接着出坯辊道的是横移区辊道，该区辊道接受出坯辊道来的铸坯，将铸坯输送至固定挡板之前，由横移机构将每流铸坯输送到冷床或其他区域。

The billet is before and after cutting roller roller roller and cooling bed , of a plurality of rollers , the rapid fire set after cutting billet conveying roller to traverse.

Then a blank roller is traversing roller , 辊道 , the roller roller to accept a billet , billet before delivery to the fixed baffle , by traversing mechanism each flow casting billet transporting to the bed or other areas.

辊道是轧钢车间运送轧件的主要设备，其重量占整个轧钢车间设备总重量的40%左右，是轧钢车间中使用最多的设备。轧件进出加热炉，辊道价格，在轧机上往复轧制及轧后输送到精整工序等工作均由辊道来完成。

Roller table is the main equipment for rolling parts in rolling workshop. Its weight accounts for about 40% of the total

weight of the whole rolling workshop. It is the most used equipment in rolling workshop. Rolling in and out of the heating furnace , the rolling mill on the rolling mill and after rolling to the finishing process and other work are completed by the roller.

单独传动辊道为一个电机带动一个辊子。这种辊道结构简单，操纵灵活，维修方便。根据铸坯的断面尺寸计算选择辊子直径和辊身长度，切割区后的辊道辊间距取决于定尺长度。切割前辊道速度与拉坯速度一致，切割后要迅速输送铸坯，辊道厂家，辊道速度一般为20 ~ 30m/min。

A single drive roller is used as a motor to drive a roller. The roller table is simple in structure , flexible in operation and convenient in maintenance. According to the section size of the slab , the diameter of the roller and the length of the roller are calculated. The roller spacing after the cutting area depends on the length of the length. Before cutting roller speed and casting speed , after cutting to quickly transfer slab , roller speed is 20 ~ 30m/min.

辊道价格-辊道-圣霖国际【用心服务】(查看)由鞍山市圣霖进出口贸易有限公司提供。鞍山市圣霖进出口贸易有限公司 (shenglininternational.cn) 是一家从事“ 型材设备,轧钢设备,轨道设备 ”的公司。自成立以来，我们坚持以“ 诚信为本，稳健经营 ”的方针，勇于参与市场的良性竞争，使“ 圣霖 ”品牌拥有良好口碑。我们坚持“ 服务为先，用户至上 ”的原则，使圣霖国际在行业专用设备中赢得了众的客户的信任，树立了良好的企业形象。

特别说明：本信息的图片和资料仅供参考，欢迎联系我们索取准确的资料，谢谢！